
Stichting Primair Onderwijs Leudal en Thornerkwartier

GEMEENSCHAPPELIJKE MEDEZEGGENSCHAPSRAAD

Datum 22 juni 2023

Aanvang 19.00 uur

Locatie Bestuursbureau SPOLT Heythuysen

Aanwezig Pascal Smeets (voorzitter), Peter Poell, Sandra van der Pouw-Kraan,
Diana Keizer, Tom Coonen, Chantal Daems, Rian Gielen (secretaris),
Gérard Zeegers (CvB), Ron Aspers.

Afwezig met kennisgeving Daniëlle Mans

Agenda Bijlage

1 Opening en welkom

Pascal opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.

2 Vaststellen agenda

We stellen de agenda ongewijzigd vast.

3 Vaststellen Notulen

Vaststellen Notulen GMR vergadering GMR/CvB Concept notulen mei 2023

Tekstuele wijzigingen van CvB worden doorgevoerd. De notulen worden vastgesteld.

4 SPOLT-zaken met CvB

4.1 Allocatiemodel verzoek om instemming
GMR

CvB -
GMR-Ron
Aspers

-Allocatiemodel 23-24 versie 4 tbv
fin.com.GMR 12juni23
-2023-06 aanbiedingsbrief
allocatiemodel 23_24

Ron Aspers is aanwezig om de voortgang van het allocatiemodel te bespreken. Rond nieuwjaar zijn de
wensen van de scholen geïnventariseerd. Vanaf week 7 is SPOLT gestart met de werving van nieuwe
personeelsleden. Dit was heel vroeg in het seizoen, waardoor er veel reacties op de vacatures
volgden. Op dit moment is wervingsronde 3 klaar, ronde 4 is gestart. Op dit moment staan er nog een
aantal vacatures open en de focus ligt nu op de bezetting van alle vacatures.

Op advies van de financiële commissie is er een overzichtelijke leeswijzer gemaakt die is doorgestuurd
naar GMR. Ron legt uit hoe deze gelezen moet worden. De financiële commissie geeft aan dat de
leeswijzer handig is voor nieuwe leden, ze krijgen zo een duidelijk inzicht hoe een allocatiemodel werkt.
Complimenten aan de snelheid van het opstellen hiervan. De GMR vraagt waar er nu nog risico's
zitten? Die zitten momenteel in de vervangerspool. SPOLT heeft een bovenschoolse vervangerspool
(voor heel SPOLT) en op schooldeel. Invulling van vervangingsvacatures blijkt een landelijk probleem.

De vraag wanneer stem je met het allocatiemodel in en wat is het effect hiervan, blijft een continu
effect. Het is als GMR fijn om te weten wat er speelt en om meegenomen te worden hierin.



4.2 Verrekening vakantiedagen beëindiging
dienstverband

CvB - GMR -2023-06 aanbiedingsbrief verrekening
vakantiedagen
-20230123 Verrekening Vakantiedagen
(1)

Dit is conform CAO en moet beleidsmatig worden vastgelegd.

4.2.1 Lease a bike
SPOLT bereidt een plan voor om leasefietsen beschikbaar te stellen aan haar medewerkers.
Medewerkers met een vaste aanstelling komen in aanmerking om een fiets te leasen. Veel van onze
medewerkers wonen op fietsafstand van hun werkplek. Het leaseplan valt buiten de
werkkostenregeling. SPOLT is blij dat de fietsen kunnen worden betrokken bij lokale ondernemers.
Vanuit het DO is groen licht gegeven om door te gaan met dit plan. Aan de GMR wordt gevraagd om dit
nog voor de zomervakantie door te lezen, zodat het plan op 1 september kan ingaan. Mocht dit niet
lukken, worden de medewerkers geïnformeerd dat het plan zsm wordt aangeboden. GMR heeft het
voornemen om het voor de vakantie nog op te pakken.

4.3 Rondvraag CvB - GMR

Pascal vraagt of AKKOORD! SPOLT heeft gevraagd om de Antoniusschool over te dragen. CvB
bevestigt dat en legt uit dat geen “school”viel over te dragen, nu er een leegstaand gebouw is zonder
leerlingen Op 30 juni aanstaande wordt het gebouw overgedragen aan de gemeente.

5 SPOLT-zaken met GMR-leden

5.1 Nabespreking agendapunten 4.1 - 4.4 GMR

4.1 Allocatiemodel verzoek om instemming GMR
De financiële commissie is tevreden over de gang van zaken omtrent het allocatiemodel. De PGMR
stemt in met het advies en de OGRM brengt positief advies uit.
4.2 Verrekening vakantiedagen beëindiging dienstverband
Er wordt unaniem positief gestemd.
4.2.1 Lease a bike
De PGMR zal het plan doorlezen en voor 30 juni een reactie sturen aan de secretaris. Deze zet dit
door naar CvB.

5.2 Vergaderrooster GMR 2023-2024 GMR

Het vergaderrooster 2023/2024 wordt deze week gemaakt door de secretaris. Hierin worden ook de
schoolbezoeken gepland. CvB heeft gevraagd om het tijdstip te vervroegen. 19.00 uur is haalbaar voor
de GMR-leden.

5.3 Reglementen en statuten GMR updaten GMR

Pascal en Chantal kijken de statuten en reglementen na voor de zomervakantie en passen aan waar
nodig.

5.4 Samenstellen verkiezingscommissie /
lijst van aftreden

GMR

Pascal vraagt of 8 leden voldoende zijn binnen de GMR, aangezien het aantal scholen ook is
afgenomen. Hier is al vaker over gesproken. We gaan unaniem akkoord met 8 leden voor de GMR.
Sandra en Peter hebben als verkiezingscommissie het plan om twee koffie momentjes in te plannen op
de Harlekijn, zodat we ons daar als PGMR kunnen presenteren. Deze zullen plaatsvinden op
donderdag 31-08-2023 en dinsdag 05-09-2023 van 15.30 tot 16.30 uur. Aan de directeuren wordt
gevraagd om bij de start van het nieuwe schooljaar het belang van de GMR aan te kaarten.

Verkiezingen voor het nieuwe schooljaar worden aangekondigd bij de MR.

5.5 Ontmoetingsavond MR-en GMR

De scholingsavondcommissie bevat op dit moment alleen Sandra. Diana heeft aangegeven hier ook
interesse in te hebben om dit samen met haar op te pakken. We besluiten om dit een stukje verder in
het volgende schooljaar in te plannen, zodat de focus eerst ligt bij de verkiezingen.

6 Rondvraag



Sandra heeft een bezoek gebracht aan de MR van basisschool Op de Tump Op dit moment zijn er
weinig leden binnen de MR. Er is behoefte aan nieuwe voorzitter.
We zetten in het jaarrooster van 2023/2024 “aanpak werving leden (G)MR” op de agenda.

Tom was aanwezig bij de MR-vergadering op De Klink. Hij heeft gevraagd of er behoefte is aan
scholing. Er lag op dit moment geen concrete vraag.

Pascal geeft aan dat er volgend jaar nagedacht moet worden over een nieuwe voorzitter 2024/2025.
Hij vraagt wat er prettig/ onprettig is ervaren het afgelopen jaar bij de vergaderingen. Diana geeft aan
dat zij als nieuw lid fijn is ontvangen. Er heerst een gelijkwaardig gevoel binnen de GMR. Ze heeft het
gevoel dat er werkelijk iets kan worden bijgedragen. Chantal sluit zich hierbij aan.
Peter geeft aan dat de communicatie en samenwerking tussen CvB en GMR prettig en soepel verloopt.
Sandra sluit zich hierbij aan. Ze vindt het een fijne groep, ondanks dat er afgelopen schooljaar veel
nieuwe leden bij zijn gekomen. De samenwerking verloopt prettig.
Voor het aankomende schooljaar wordt de actielijst weer meegestuurd met de notulen, zodat deze
weer meer gaat leven.

7 Sluiting

Pascal bedankt de aanwezigen voor hun bijdrage het afgelopen schooljaar en sluit de vergadering om
21.04 uur.


